
 
 
 
  

 

  

 

 

CONSELL D’EQUIPAMENT 2023  
Centre Cívic Vil·la Florida 

 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 1 de març de 2023 Hora: 18:00 hores  
Lloc: Centre Cívic Vil·la Florida 
 
Persones assistents 
Presidència:   
Cristina Cardona: Consellera de Districte de Barcelona en Comú 
 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  
Pedro Miret: Conseller de Districte de Ciutadans 
Assumpta Torrent: Consellera de Districte d’Esquerra Republicana de Catalunya 
 
Representants d’Entitats/Associacions:  
Pepita Valdés: Coral de la gent gran de Vil·la Florida 
Jesús Pernas: Coral de la gent gran de Vil·la Florida 
Salvador Albuixech: President de Barnavasi 
Cristina Pando: Coordinadora de Barnavasi 
Josep Maria López Ciré: President de l’Associació de veïns de Sant Gervasi de Cassoles. 
 
Tècnics o tècniques  municipals: 
Jesús Auñón: Tècnic de la Direcció de Serveis a les Persones i al Territori  
 
Persones Usuàries del centre: 
Rosa Ros: usuària del Centre 
Roser Mallol: usuària del Centre 
Antonio Montesinos: usuari del Centre  
 
Equip del Centre Cívic Vil·la Florida: 
Sara Vico: Cap d’Àmbit de Cultura, de QSL Serveis Culturals 
Maika Farriols: QSL – Direcció del Centre Cívic Vil·la Florida 
Esperanza Velasco: QSL – Animadora sociocultural del Centre Cívic Vil·la Florida 
Joana Sala: QSL – Animadora sociocultural del Centre Cívic Vil·la Florida 
Jordi Roig: QSL – Animador sociocultural i informador del Centre Cívic Vil·la Florida 
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Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta del Consell anterior 
2. Pla de treball desenvolupat l’any 2022 
3. Pressupost de l’any 2022 
4. Proposta del Pla de treball per l’any 2023 
5. Previsió del pressupost de l’any 2023 
6. Torn obert de paraules 
 
 

Síntesi  
 

1. Cristina Cardona, Consellera de Districte de Barcelona en Comú, obre l’acte 
proposant l’ordre del dia. S’aprova l’acta del consell anterior i es fa una ronda de 
presentacions entre tots els assistents.  

 
2. La Maika Farriols, directora del centre, agafa el torn de paraula i presenta el pla 

general de treball desenvolupat durant l’any 2022.  
 
A continuació, l’Esperança Velasco, animadora sociocultural del centre, fa una 
explicació detallada dels tallers del curs 2022, a través de gràfiques i dades. Fa una 
comparativa amb l’any 2021, i també des de 2019, mostrant l’evolució. Explica que 
hi ha una progressiva recuperació dels tallers, però que encara no estem als 
resultats pre-pandèmics del 2019.  
 
A continuació, ressalta els tallers més destacats, com els de cuina, hort, els tallers 
puntuals i la satisfacció vers aquests. També presenta l’augment considerable de 
les beques realitzades al 2022, especialment les d’inclusió. Finalitza l’apartat dels 
tallers indicant les propostes per al 2023, destinades especialment a ampliar 
l’oferta dels tallers de cuina tant familiars com puntuals, seguir apostant pels 
tallers puntuals de benestar emocional i doblar els tallers que tinguin moltes 
inscripcions.  
 
Seguidament, el Jordi Roig presenta les activitats de difusió cultural, primerament a 
través de gràfics i dades, amb comparació al 2021, i seguidament detallant els 
cicles oferts de teatre, dansa i música. Hi ha hagut un augment en el nombre 
d’activitats ofertes, ja que s’ha participat de manera extra en el cicle Argumenta 
BCN (2 edicions), el Música Z (1 edició) i s’han coorganitzat, a més a més, les 
activitats del 125è aniversari de l’Annexió de Sant Gervasi a Barcelona. Això ha fet 
augmentar molt el volum d’activitats. També ha augmentat molt la participació. 
 
L’Esperança puntualitza amb la bona rebuda de les projeccions audiovisuals i el bon 
funcionament del Pantalla BCN i el Barcelona Film Fest.  
 
Finalment, la Joana Sala exposa les activitats relacionades amb les famílies, els 
joves i la gastronomia, l’eix transversal del Centre. Totes aquestes destaquen per la 
bona rebuda, especialment les activitats intergeneracionals i les activitats 
generades de manera comunitària amb escoles i/o entitats. 
 



 
 
 

La Maika Farriols explica la relació amb els agents i entitats de territori. Realça el 
treball conjunt desenvolupat amb el teixit associatiu, amb el gran nombre 
d’entitats que el 2022 han col·laborat amb el Centre Cívic.  
 
A continuació pren la paraula el Jordi Roig, que exposa les cessions d’espai del 
2022, afirmant que hi ha una recuperació progressiva de les cessions però que 
encara s’està lluny de les dades del 2019. Al Centre Cívic Vil·la Florida predominen 
les cessions gratuïtes a entitats i/o organismes públics. 
 
La Maika Farriols continua explicant el Servei d’informació i la tasca de difusió i 
comunicació cultural. Recull el nombre d’usuaris i usuàries que passen pel punt 
d’informació, inscrits a la base de dades, l’atenció telefònica i l’atenció a través de 
correus electrònics. S’esmenta la importància de la web com a canal principal de 
difusió, l’impacte de les xarxes socials, la gestió del butlletí setmanal, la preparació 
de l’agenda amb paper i la xarxa de contactes i de mitjans de comunicació de què 
el centre disposa.  
 
La Joana Sala i l’Esperança Velasco exposen els serveis que ofereix el centre cívic 
destacant: l’Hort al balcó, la sala d’estar, l’aula multimèdia, el racó d’estudi i el 
servei de canguratge, que s’ha proposat en dues activitats però que finalment cap 
família va sol·licitar.  
 
Seguidament, la Maika Farriols exposa el treball transversal desenvolupat (que ha 
vingut molt liderat per la incorporació d’una visió més inclusiva de la programació). 
Per acabar, exposa l’opinió dels usuaris i usuàries a través de les enquestes de 
satisfacció. Aquestes enquestes permeten extreure informació molt important per 
a utilitzar en properes programacions, i complementen el feedback que l’usuari i 
usuària dona en persona al punt d’informació i quan assisteix a les activitats. 
 
Per acabar, ella mateixa fa una pinzellada a les propostes de Pla de Treball per al 
2023. 
 

 
3. Per últim, La Sara Vico explica breument la gestió econòmica del 2022, esmentant 

els 1.223,35€ que ha estat l’excedent d’aquest any. També introdueix el pressupost 
2023. 

 
 
 
Torn obert de paraules  

 
Els assistents fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents queixes o 
peticions: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

La presidenta de la taula felicita a l’equip 
del Vil·la Florida per la feina. La resta de 
participants se sumen a la felicitació. 

L’equip ho agraeix profundament.  



 
 
 

Salvador Albuixech, President de 
Barnavasi, pren la paraula i pregunta per 
l’estat de recuperació d’altres centres 
cívics. Li interessa saber quan es preveu 
recuperar la normalitat. 

La Sara Vico respon amb l’experiència de 
QSL. Després de veure l’evolució d’altres 
equipaments no pot trobar un patró de 
recuperació. Hi ha centres en què els 
tallers s’han recuperat però les activitats 
no, i n’hi ha d’altres en què ha passat a la 
inversa. Explica que cada equipament 
extreu el seu propi anàlisi de recuperació 
després de la pandèmia.  
En Jesús Auñón explica que després 
d’haver participat ja en tres consells 
d’equipament (Pere Pruna, Can Castelló i 
Vil·la Florida), es pot veure que la 
recuperació és similar i que cap 
equipament ha arribat a les xifres del 
2019. Tot i així, les dades de Vil·la Florida 
poden considerar-se bones.  

Cristina Cardona pregunta sobre les 
dades econòmiques. No queda clar la 
previsió que van fer i la real. 

La Sara respon que la previsió es fa 
durant l’any, i que mai es fa un 
pressupost a l’alça, per tal de no 
enganxar-se els dits. Si després durant el 
curs han anat bé els tallers o algunes 
activitats, doncs es pot reinvertir de nou 
en les iniciatives.  

Roser Mallol, usuària del Centre Cívic, 
felicita la feina del Vil·la Florida però 
menciona que troba a faltar el bar per 
socialitzar després de classe.  
Salvador Albuixech, reforça la consulta 
afirmant que està totalment d’acord amb 
això i que s’ha de trobar una solució. 

La Sara Vico explica el procés dificultós de 
l’empresa a l’hora de cercar proveïdors 
pel bar. 
En Salvador Albuixech reitera que no pot 
ser que altres centres cívics tinguin bar i 
Vil·la Florida no, i que és bastant probable 
que això faci minvar el públic del Centre. 
També considera que l’Ajuntament ha 
estat una mica rígid en el procés. 
La Cristina Cardona remarca la 
importància del servei de Vila Veïna i la 
bona adaptació en aquest barri. Explica 
també la voluntat d’instal·lar una 
guingueta al parc per a compensar la 
pèrdua. 
La Maika Farriols explica que Vila Veïna 
està realment plena a les tardes i que 
dona resposta a una necessitat que hi 
havia. 
Es genera un debat al voltant del tema de 
la cafeteria. 
 

 
A les 19,45 h es dona per finalitzat el Consell d’Equipament. 


